Gasket Mounted Mechanical Gaming Keyboard

Manufacturer: Shaodong Tongchi Technology Development Co., Ltd. Address: No.1001 Zhaoyang Ave, Songjiatang Street, Shaodong Hunan, China



MADE IN CHINA

(€ F© 🗷 🕑

K75 机械键盘在 WIN 系统时 FN 多媒体功能键说明:

Womier(K75) 机械键盘,设计 82键采用 RGB-灯光,产品都可运行于电脑 Windows2000,WindowsXP, Vista, Win7, Win8, Win10, Win11, MAC, OS2-2.0 版本以上系统。

三、USB 连接和键盘开关示意图

电脑并有连接设备可用的 USB 端口。



FN + F7= 下一曲 FN + F10= 静音 0 0 0

●MAC 与 WIN 系统切换开关

●键盘灯光切换开关,在 ON 位置灯亮,在 OFF 位置灯灭

四、Womier(K75) - 机械键盘安装步骤及使用: 2、当产品在使用中出现卡顿或某一个键符没功能或不动时,应考虑是轴脚松动,有可能是多次插拔接触不良造成,应把这轴拔 1、使用 K75 机械键盘时,请把键盘配备的 USB TO TYPC-C 连接线取出,把 USB 头插到电脑的 USB 端口上,TYPE-C 头插到键 出来看轴脚有无插弯造成,在排除上述的原因外,如还是不能解决,请联系店铺客服,我们将为您提供竭诚的服务。 盘的端口上,只要在插好线的状态下电脑会自动完成安装相关软件,并可以使用 3、这个产品是电子塑胶产品,所以为了产品性能稳定及使用者安全,产品只能在室内常温下使用请不要在高温或靠近

八、物品清单:

2. 键盘左上方靠右边设有 WIN 系统和 MAC 系统切换开关,当切换开关处在 WIN 位置时,则表示键盘活合是在 Windows 系统操作。 当切换开关处在 MAC 位置时,则表示键盘适合是在 MAC 系统操作。

3、键盘左上方靠左边是键盘灯光切换开关,当开关打在ON位置时键盘的灯光才能亮,当这开关在OFF位置时所有键盘的灯光关闭。 收箱进行处理。

### 五、Womier(K75) - 机械键盘 FN 功能及灯光操作说明

FN +  \ 键 = 切换灯光模式	FN + END = 切换灯光颜色	FN + "↑/↓"= 灯光亮度加减调节	21 30/3
FN+ "←/→"= 灯光呼吸或变化快慢调节	FN + CAP= 一键常亮白光,再按退出	FN +ESC= 灯光复位	

随波逐流 - 默认、如影随行、正弦光波、旋转风车、七彩瀑布、花开富贵、常亮模式、 呼吸模式、梦幻彩虹、一触即发、雨中慢步、彩虹轮盘、按键涟漪、繁星点点、踏雪无痕、川流不息。

●TYPE-C 连接端口

键盘支持灯光颜色具体有:

红色-绿色-蓝色-黄色-粉色-青色-白色-混色共八种颜色。

### 六、K75 机械键盘在 MAC 系统时 FN 多媒体功能键说明:

F1= 电脑屏幕亮度 -	F2= 电脑屏幕亮度 +	F3=ctrl+ 方向上	
= 呼出 siri(Command+spacean 按住 1s 左右释放 )	F7= 上一曲	F8= 下一曲	
F9= 暂停 / 播放	F10=静音	F11= 音量 -	
F12= 音量 +	注意:WIN/ALT 会在切换界面时互换,不要锁 win		

FN + F1= 电脑屏幕亮度 -	FN + F2= 电脑屏幕亮度 +	FN + F3= Calculator(计算器)	Windows, Windows xp, Vista, Windows 7, doing, Win10. Win11, MAC, OS2 system - version 2.
FN+F4= 电脑	FN + F5= 播放器	FN + F6= 上 <b>一</b> 曲	HARDWARE REQUIREMENTS: The computer also has USB ports available for connecting devices.
			SCHEMATIC DIAGRAM OF USB CONNECTION AND KEYBOARD SWITCH

FN + F11= 音量 -FN+WIN= 锁 WIN 键再按解除

1、当使用 K75 机械键盘电脑无法识别使用时,应考虑端口接触不良造成,需要更换插另一个电脑 USB 端口使用。 in, the keyboard can be used immediately as long as it is plugged in.

FN + F12= 音量 +

4、产品损坏丢弃处理:如产品损坏不能修复时,请勿自行拆解或丢到火中,以免发生意外危险。应送专业废品处理站或专用回

1. TYPF-C 数据连接线—

#### THE SCOPE OF APPLICATION:

Womier(K75) mechanical keyboard. design the RGB - 82 - key lighting, the product can be run on a computer,

FN + F8= 播放 / 暂停 FN + F9= 停止 

FN+|\=Switch

FN+ "←/→" = Light

●TYPE-C connection port

Keyboard light switch, the light is on at the ON position and off at the OFF position

# NEW ALLIANCE K75- MECHANICAL KEYBOARD INSTALLATION STEPS AND USE:

1. When using the K75 mechanical keyboard, please take out the USB TO TYPC-C cable equipped with the keyboard, insert the USB is caused by poor contact, and it needs to be replaced and inserted into another computer USB port for use. head into the USB port of the computer, and insert the type-C head into the port of the keyboard. As long as the cable is plugged

2. There is a switch between WIN system and MAC system on the upper left and right side of the keyboard. When the switch is in shaft foot, may be a plug contact undesirable caused many times, should have the shaft out to see foot caused by the WIN position, it indicates that the keyboard is suitable for operating in WINdows system; when the switch is in the MAC position, it indicates that the keyboard is suitable for operating in MAC system.

3. On the upper left and left of the keyboard is the keyboard light switch. When the switch is turned to the ON position, the and we will provide you with dedicated service. keyboard light can be on. When the switch is turned to the OFF position, all keyboard lights will be off.

## Womier(K75) - MECHANICAL KEYBOARD FN FUNCTION AND LIGHT OPERATION INSTRUCTIONS:

thing light modes	FN+END= Switch light colors	FN+ "↑/↓"= Adjust the brightness of the light	LIST OF	
it breathing or changing	FN+TAB= One key on the white light, and then	FN+ESC= Light reset	2. One use	

#### Keyboard comes with 16 RGB lighting modes.

https://www.xvxchannel.com (Backlight settings is suitable for WIN system.)

Keyboard has macro editing software, and you can set DIY shortcut keys and RGB lighting modes according to your preferences.

More function and LED backlight settinghs, please download or update the driver from the following website:

### FN MULTIMEDIA FUNCTION KEY FOR K75 MECHANICAL KEYBOARD ON MAC SYSTEM:

F1= Computer screen brightness -	F2= Computer screen brightness +	F3=CTRL + direction	
F4=Call Siri (Command+ Spacean press for 1s to release)	F7=In a song	F8=The next song	
F9=Pause/Play	F10=Mute	F11=The volume -	
F12= The volume +	Note: WIN/ALT will be interchanged when switching screens. Do not lock WIN		

### FN MULTIMEDIA FUNCTION KEY FOR K75 MECHANICAL KEYBOARD IN WIN SYSTEM:

Womier K75 82キーメカニカルキーボード、RGBライト採用。

FN + F1= Computer screen brightness -FN + F2= Computer screen brightness + FN + F3= Calculator (Calculator) ハードウェア要件: FN+F4=The computer FN + F5= Player FN + F6=In a song パソコンにキーボードが接続できるUSBポートは必要 USB接続とキーボードスイッチの概略図

FN + F9=Stop

FN + F12=The volume + FN + F10= Mute FN + F11=The volume -

FN + F8= Play/Pause

# MATTERS NEEDING ATTENTION:

FN + F7= The next song

Lock the WIN key and press it again.

1. When the computer cannot recognize and use the K75 mechanical keyboard, it should be considered that the port

2. When the product is in use or a key operator didn't function or motionless, consideration should be given is loose bending, in out of the above reasons, if still can't solve, Please contact the customer service of the store

3. This products is electronic plastic products, so in order to product performance stability and user safety, products can only be used at room temperature, please do not use in high temperature or near the fire

# F ARTICLES

Type-C data cable.

user manual.

Windows2000、WindowsXP、Vista、Win7、Win8、Win9、Win10、Win11、MAC、OS2 - 2.0システムに適用。

Womier K75メカニカルキーボードインストール手順:

コンピュータは差し込むことの後で使用できます。

FN+l\ = ライトモードを切り替える

RGBバックライトのモード: 16種類

F1= コンピュータの画面の明るさ

F4=siri を呼び出す (Command+spacean 1s 程度 押して解放 )

F9= - 時停止 / 再生

F12= ボリューム +

RGBバックライトの色:8色

にあるときにすべてのキーボードのライトがオフになります。

K75メカニカルキーボードにFNキーの機能説明

FN+ "←/→" = 照明の呼吸や変化の速度調節 FN+TAB= ーボタンは常に白く光り、更に押すと退出する

MACシステム、K75メカニカルキーボードにFNキーの機能説明

弊社のソフトウェア使用してオプションを拡張し、独自の新しいモードとエフェクトを設計できます。

1.キーボードを初めて使用するとき、パッケージからUSB Type-Cケーブルを取り、キーボードをコンピュータに連結して下さい、

2、キーボード左上の右側にWINシステムとMACシステム切替スイッチを設け、切替スイッチがWIN位置にあるとき、キーボードはWINdowsシステ

ムで操作するのに適していることを示し、切替スイッチがMAC位置にあるとき、キーボードはMACシステムで操作するのに適していることを示す。 3、キーボードの左上の左側にキーボードライト切替スイッチがあり、スイッチがON位置にあるときにキーボードのライトが点灯し、このスイッチがOFF位置

FN+END = 照明の色を切り替える

ソフトウェアダウンロードリンク:https://www.xvxchannel.com (現在、ソフトウェアはWindows PCのみ使用できます)

F2= パソコン画面の明るさ+

F7= 前の曲

注意:WIN/ALT は切替時に交換します。WIN はロックしないでください。



FN+ "↑/↓"= 照明の明るさ加減調節

F3=ctrl+ 方向に

F8= 次の曲

F11= ボリューム -

1,パソコンにK75メカニカルキーボードを連接できない時、ボートの接続不良可能、 パソコンに別のusbボートを連接してください。

WINシステム、K75メカニカルキーボードにFNキーの機能説明

FN + F2= パソコン画面の明るさ +

FN + F5= プレーヤー

FN + F8= 再生 / 一時停止

FN + F11= ボリューム -

FN + F3= Calculator(電卓)

FN + F6= 前の曲

FN + F9= 停止

FN + F12= ポリューム +

2,キーボードのキーが作用しない場合に、スイッチがゆるんで接触が悪くなっている可能性があるので、

スイッチを抜いてみて、曲がっていないかどうか確認してください。

解決できない場合に、弊社のアフターサービスにご連絡ください。

3,電子製品のため、キーボードを熱源や火気の近くに置かないでください。

## パッケージ内容:

FN + F1= コンピュータの画面の明るさ

FN+F4= パソコン

FN + F7= 次の曲

FN + F10= 静粛

WIN キーをロックしてから解除する。

注意事項:

1. メカニカルキーボード\*1

2、Type C ケーブル\*1

# 3、取扱説明書\*1